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curs i propaganda entre els metges que encara 
no s’han sindicat.

Ens ocupàrém, però, principalment del primer, 
que resolguérem repartint el Butlletí ais estu- 
diants i projectant unes conferencies que no ar
ribaren a donar-se degut a dificultáis sorgicles a 
darrera hora, motivades, mes que per res, per 
les actuals circumstàncies. Esperem que aquest 
any tindrem més sort i podrem portar a cap nos
tra inciativa, amb tot i que, del poc que hem 
pogut fer, podem assegurar-vos que s’ha traduit 
en una forta sindicado espontánia entre els re- 
centment llicenciats.

Posteriorment, rebérem l’encàrrec del Conseil 
Directiu d’ocupar-nos de tot el referent a propa
ganda, especialment en ço que afecta a sindica
do, i llavors fou quan ens preocupárem de cercar 
solució al segon aspecte del problema.

Fou criteri unànim d’aquesta Junta que el mi- 
llor sistema per a assolir la sindicació era visitar 
directament els intéressais ; però, per això, es ne
cessitava una persona que disposés de temps per 
esmerçar-hi, ja que devent efectuar la visita les 
hores que el metge dedica a la consulta, són moi
tes les estones que es perden fent avant-sala i en
cara de vegades no n’hi ha prou amb una. Calia, 
dones,, prescindir del personal de la Secció per a 
aquesta feina. Es féu una enquesta i vàrem tro- 
bar dos individus que, mitjançant el cobrament de 
la primera quota del Sindicat i Secció (7’50 pes- 
setes), es comprometien a fer aquella tasca i així 
ho traslladàrem al Conseil Directiu. No imperant 
en aquest el mateix criteri de la Secció, segons 
se’ns comunica oportunament, hem tingut de dei- 
xar córrer, de moment, la qüestió.

Altra iniciativa de la Secció respecte aquest 
punt, fou la celebrado d’un concurs per a pre
miar una obra sobre “ Sindicalisme profesional 
mèdie en les nacions d’Amèrica i Europa; orga- 
nització, finalitat i aventatges obtingudes fins a 
l’hora present” , iniciativa que traslladàrem al 
Conseil Directiu per si creia oportú portar-la a 
cap.

El Conseil l’acceptà en principi, bé que donant- 
li una altra orientado, consistent a recollir direc
tament dades de les diverses nacions i acoblar-les 
després. La Junta Comarcal entengué, i així ho 
comunica al repetit Conseil, que si, indubtable- 
ment, pel sistema adoptat es recullirien bon nom
bre de dades, encara que dificilment, les que aco- 
blaria l’iniciativa particular estimulada per un 
premi, jamai podrá obtenir-se la impressió que 
es reculliria llegint els treballs'en què cada con-

cursant anés vessant llur especial manera d’en- 
focar el problema, cosa que entenem fora un bon 
mitjà per a judicar el treball que rnillor recollis' 
ço que cada u exposés, o, quan menys, en cada 
un d’aquests treballs hom hi trobaria la visió de 
conjunt del problema sindical mèdie, enfocat des 
de punts de vista diferents.

Serviria també el concurs per a estimular en
tre els companys l’estudi d’aquestes qiiestions tan 
intéressants per a la classe.

Aquest és el criteri que manté la Secció en- 
front del què ha merescut al Sindicat aquesta 
qüestió. Si el Sindicat no torna del seu acord, 
el temps dirà qui estava en el cert.

Butlletí. - De temps ha, era preocupado deis 
homes que la voluntat dels companys havia por
tât a la Direcció de la Comarcal, l’esdeveniment 
del Butlletí cap a una revista de carácter, diguem- 
ne oficial, tan remarcat, que la fredor llur feia 
que no hi allarguessin la má els companys que no 
anessin a cercar-hi quelcom d’interès material 
que particularment pogués convenir-los.

Ja hi havia aportat la Secció, a aquest fi, el 
concurs valiosíssim del, company que signa amb 
el pseudònim de Bentham, però cercant-hi un 
major horitzó, a la Junta General dárrerament 
celebrada per la Secció, es presenta una prooosi- 
ció signada pels companys Abelló i Bonifaci en
caminada a que en el nostre Butlletí .s’hi don- 
gués cabuda a temes científics de medicina so
cial.

No cal que vos esmenti quin ha estât el résul
tat de la proposició, car tots haureu pogut com
provar per l’eloqüència dels fets com, d’un quant 
temps ençà, el millorament espiritual de nostre 
orgue de publicado ha quedat constatai.

Servei de crédits. - El Conseil Directiu ens co- 
municà amb data 26 de setembre, que havia acor- 
dat reorganitzar el servei de cobrament de cré
dits amb l’ampliació del cobrament de comptes 
normáis i considérant que tal volta deuria cir- 
cunscriure’s únicament a Barcelona, demanava 
nostra intervenció en l’estudi de la Ponència. la 
còpia de la quai ens acompanvava.

En la reunió celebrada per la Comarcal, el 29 
de setembre darrer, acordà nomenar el company 
Dr. Vilardell per a que produis un dictamen, que 
sabem té ja molt avençat.

Constitució d’un Tribunal de Deontologia. - 
A  la darrera Junta General es va aprovar una 
proposició el tercer extrem de la qual deia com 
segueix: “ Portar a l’Assemblea del Sindicat la 
proposició de Constitució d’un Tribunal de Deon-


